
Mødereferat 12.4.2016 
Campus boards skal tages ned inden 3. maj. Det må sættes op igen rundt om søjlerne. Der 
må ikke bores i søjlerne, så de skal afstives ved at sætte konstruktionen fast i 
murstensvæggen. 
Pull-up bar skal ned. Den rykkes til at være ud for en søjle. 
Reol til spande skal udvides. 
Der skal laves et podie til et nyt armatur. Vi skal selv komme med et forslag til hvordan vi vil 
have det. Kan vi lave podiet, men hvad så hvis det skvatter sammen, hvem har så ansvaret? 
CAS skal godkende løsning og evt selv bygge den. Kravene er at en person skal kunne stå 
der oppe og udskifte en pære. DTU Sport betaler for udgifterne+ forplejning undervejs. Det 
er aftalt at Rasmus skal sende en tegning af hvordan løsningen skal se ud. Der er snak om 
en foreløbig løsning med afspærring, så de kan komme op når lyset skal installeres. 
Dette skal fortælles til medlemmerne: Rasmus. 
Der skal laves ny belysning i klatreområdet/ hele klubben 
Deadline på skrald og den sorte kasse. Også 2. maj. Den skal gøres smallere og længere. 
Måske vil en anden klatreklub overtage de gamle røde madrasser? CKL undersøger. 
Alternativt kan betrækket bruges til at overdække den nye mindre sorte kasse. 
Den 20 april er der dimittend fest. Kan vi lave svømmehalsreoler hvor folk kan sætte deres 
ting i? 
Folk uden studiekort kan ikke komme igennem den yderste dør. Ann-Rose bliver forholdt 
situationen. Rasmus sender en mail. 
Brandvejsklistermærker- nye. Ann-Rose lægger dem på skabene. Sørg for at det er rent 
inden de klistres på. 
Kan vi montere bænke i gulvet? Dårlig ide. 
T-shirts er leveret til print! Vi får dem tilbage om 1-2 uger med en rimelig pris. Grøn t-shirt 
med hvidt tryk. Aleksander søger om tilskud til t-shirts. 
Jonathan skal skrive til Carsten om at vi ikke kan holde BC i år.   
Buddy program for nye climbers. Trainers får et gavekort til friluftsland. Kun på idestadiet. 
Det er for meget arbejde at organisere på nuværende tidspunkt. 
Ny orange madras er købt og betalt og installeret. 
Ny vandpost i klubben kommer til at koste 30.000 DKK ex moms. Ann-Rose meddelte dette i 
dag. Det er mange penge. Det er ikke noget vi skal gøre lige nu.   
Graduering er blevet lidt mere i tråd med de omkringliggende klubber. De grønne og gule 
ruter er lidt fattige på ordentlige moves. Skal vi holde et rutesetting event? Wall-cleaning 
section. 
Når der skal købes greb så skal det være rimelige små størrelser med jugs. Bare bragt op 
igen. 
Kristian har webside muligheder klar til næste møde. 
NM i Bouldering- skal der være en tur efter dette event for at prøve ruterne? CKL går ud og 
ser. 
Outdoor sport collaboration? De vil bruge vores faciliteter. Vi kan ikke hjælpe dem pt. 
Rutebygger kursus: kan vi have rutebygger event her og så skal vi have to pladser, men så 
er vi værter. Jonathan. 
Afgangstider til ture skal være en time senere dvs. 7.15 som det tidligste. Den personen der 
kører bestemmer ellers. Det bør bestræbes at være i Kjuge kl 930-10 for at have en hel dag. 
Ryde op i skabene: Rasmus og Jakob vil skrive ud nogle datoer.   
Open house skilt på døren: Charlotte 
Malet skilt på indgangen til trapperne? Charlotte spær Ann-Rose 
Kristian re-skriver tekst om åbningstider for nye på hjemmesiden. 
 


